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Από το υπ’ αριθ. 26/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 629/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση ισολογισμού και έκθεσης πεπραγμένων 
έτους 2000 της δημοτικής επιχείρησης 
«Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και 
Αναψυκτήρια» Δήμου Βέροιας. 

 
       Σήμερα 25 Νοεμβρίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 21-11-2002 γραπτή πρόσκληση του 
αντιπροέδρου κ. Κων/νου Πουλασουχίδη που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 
119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 18 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Ι. Κουρουζίδης Μ. Ποτουρίδης -------- 
2. Δ. Ταχματζίδης Κ. Πουλασουχίδης  
3. Μ. Γαβρίδης Ν. Χαμαλής  
4. K. Aσλάνογλου Ν.  Ουσουλτζόγλου  
5. Α. Δελαβερίδης Π. Πιτούλιας  
6. Δ.  Πέτκος Α. Κεσίδης  
7. Κ. Κόλβατζης M. Σουμελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Χ.  Σκουμπόπουλος Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Χ. Γεωργιάδης Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Λ. Τάκης Σ.  Παναγιωτίδης  
11. Σ. Γεωργιάδης Λ. Τσαβδαρίδης  
12. Ι.  Τριανταφυλλίδης Ε. Σοφιανίδης  
13. Α. Ταραλάς Ε. Λευκοπούλου  
14. Β. Γιαννουλάκης Γ. Μανακούλης  
15. Θ.  Σιδηρόπουλος Π. Αγαθαγγελίδης  
16. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

622/2002 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης 
και επανήλθε κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
623/2002 απόφασης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 636/2002 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ουρσουζίδης. 

17. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
18. Ε. Κουκουρδής 

   
   
   

 



  
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-11-2002 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι το Διοικητικό Συμβούλιο της Δημοτικής Επιχείρησης 
Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήρια Δήμου Βέροιας  με την αριθ. 1/2001 
απόφασή του ενέκρινε τον ισολογισμό και  την έκθεση πεπραγμένων έτους 2000. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 282 του ΔΚΚ  το Δημοτικό 
Συμβούλιο εγκρίνει τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων της επιχείρησης. 
 Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το συμβούλιο να εγκρίνει ή όχι τον 
ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων της παραπάνω επιχείρησης. 

Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 2-9-2002 
πιστοποιητικό έκθεσης διαχειριστικού ελέγχου των ελεγκτών της επιχείρησης, καθώς 
και την με αριθ. 1/2001 απόφαση του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω επιχ/σης 
σύμφωνα με την οποία ομόφωνα εγκρίνεται ο ισολογισμός, η κατάσταση των 
αποτελεσμάτων, ο απολογισμός εσόδων – εξόδων, και η έκθεση πεπραγμένων χρήσης 
2000. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Οι ισολογισμοί έχουν εγκριθεί  από πλευράς των ελεγκτών που 
ορίζει το Δ.Σ. Δεν υπάρχει καμία παρατήρηση από πλευράς τους. 
 Ακριβόπουλος :Εμείς δεν θα εγκρίνουμε τους ισολογισμούς, όπως δεν 
εγκρίναμε και τις προηγούμενες φορές, διότι: 1)Είμασταν αντίθετοι με την 
εκμίσθωση της δημοτικής επιχείρησης. 2)Με βάση το πόρισμα των ελεγκτών, σ΄ότι 
αφορά την επιχείρηση μαρμάρων, η μεταβίβαση μέσω μίσθωσης των περιουσιακών 
στοιχείων της επιχείρησης, έγινε κατά παράβαση του νόμου. 
 Κατά συνέπεια κακώς μισθώθηκε το τουριστικό περίπτερο. Άρα δεν 
μπορούμε να συμφωνήσουμε σε έναν ισολογισμό που είναι προϊόν μίας παράνομης  
απόφασης. Πρόκειται για έναν αρνητικό ισολογισμό γιατί βλέπουμε ότι στην 
περίπτωση του 2000 έχουμε έσοδα 46 εκ. και έξοδα 48 εκ. Είχαμε άλλη φιλοσοφία 
γι΄αυτήν τη δημοτική επιχείρηση και κατά συνέπεια δεν μπορούμε να ψηφίσουμε 
αυτόν τον ισολογισμό. 
 Δήμαρχος :1)Ποιοι εσείς; Υπάρχει μία  παράταξη, μία πολιτική φιλοσοφία την 
οποία συνεχίζετε. Η παράταξή σας, μέχρι πριν έρθετε εσείς, ως καινούργιοι στο Δ.Σ., 
έλεγε ακριβώς τα αντίθετα απ΄αυτά τα οποία λέτε εσείς. Και ο πολιτικός φορέας στον 
οποίο ιδεολογικά πρόσκειστε, λέει ακριβώς τα αντίθετα απ΄αυτά που λέτε εσείς σας 
αρέσει μία να είστε με το σφυροδρέπανο και μία να είστε με την κυανόλευκη. Δεν 
πάνε αυτά τα πράγματα. 
 2)Μην κάνετε γενικούς αφορισμούς και γενικές αναφορές. Ο οποιοσδήποτε 
ελεγκτής, υπάλληλος της περιφέρειας, μπορεί να έχει τη δική του άποψη. Δεν παύει 
όμως να είναι ένας υπάλληλος. Από εκεί και πέρα, υπάρχει η νομική υπηρεσία του 
Δήμου, η διοικητική υπηρεσία, η υπηρεσία της Περιφέρειας αρμόδια να κάνει έλεγχο, 
υπάρχει η επιτροπή του άρθρου 18, υπάρχουν τα διοικητικά δικαστήρια. Εάν ένας 
υπάλληλος είχε μία εκτίμηση στα μάρμαρα, την οποία γενικεύετε, που δεν θα έπρεπε, 
τότε θα σας πω ότι όταν γινόταν η εκμίσθωση των Μαρμάρων και της Εληάς, εμείς 
είχαμε έναν διευθυντή, τότε, όλων των υπηρεσιών του Δήμου, τον σημερινό σας  
αρχηγό και τον αυριανό Δήμαρχο της Βέροιας, ο οποίος παρέστει στο Δ.Σ., ρωτήθηκε 
από τους συμβούλους αν είναι νόμιμα ή όχι, έδωσε τις δέουσες απαντήσεις, 
πάρθηκαν οι αποφάσεις, πήγαν στην Περιφέρεια και δεν υπήρχε  καμία παρανομία. 
Έρχεστε λοιπόν ένας υπάλληλος τράπεζας και για  τον α΄ή β΄ λόγο κάνει αυτήν την 
έκθεση. 



 Σ΄ότι αφορά την Εληά, η επιλογή μας ήταν από τη στιγμή που η ειχ/ση είχε 
παθητικό να βρεθεί λύση, τουλάχιστον κτιριακά. 
 2)Να μπορεί να δουλέψει. 3)Να εκμεταλλευτούμε το προσωπικό. 
Εκμεταλλευόμαστε 10 άτομα προσωπικό. Αν έχετε επίγνωση ότι ένα δημοτικός 
υπάλληλος στοιχίζει περίπου 6 εκ. ετησίως, αντιλαμβάνεσθε ότι εμείς έχουμε 
δυνατότητα να έχουμε 10 υπαλλήλους, που χωρίς αυτούς  θα είχαν «βουλιάξει» 
σήμερα οι διοικητικές υπηρεσίες του Δήμου.  Μπορεί να ήρθαν 10-15 μηχανικοί στην 
τεχνική υπηρεσία του Δήμου, αλλά στο διοικητικό προσωπικό έγιναν μόνο 2-3- 
προσλήψεις. Και με το υπάρχον διοικητικό προσωπικό, που οι περισσότεροι είναι στα 
πρόθυρα της συνταξιοδότησης, με επιπέδου μόρφωσης εξατάξιο γυμνάσιο κλπ. εμείς 
μπορούμε να βγάλουμε σε πέρας όλα αυτά τα πράγματα. Αν έλειπε το προσωπικό που 
ήρθε από την Εληά και οι 2 υπάλληλοι που ήρθαν  από το Ραδιοφωνικό Σταθμό, εμείς 
ως διοικητική και οικονομική  υπηρεσία του Δήμου, θα είχαμε κρεμαστεί. π.χ. όλο το 
σύστημα   το οικονομικό και της  μηχανογράφησης (διπλογραφικό) στηρίζεται σε 
έναν υπάλληλο, τον Στιβακτή. Και λέτε εσείς ότι αυτή η επιχείρηση είναι μέσα; 
Προφανώς και είναι ενσυνείδητο. Εμείς εκμεταλλευόμαστε 10 εργαζόμενους μόνο με 
20 εκ. δρχ. 
 Πρόεδρος :Δευτερομιλίες. 
 Ακριβόπουλος :Εμείς είμαστε ο ανεξάρτητος συνδυασμός «Ανανέωση τώρα». 
Εμείς τιμηθήκαμε με το 54% του Βεροιώτικου λαού. Θα έχουμε δηλαδή τον 
διευθυντή της τουριστικής επιχείρησης «Εληα» με 500 χιλ. μισθό για να κάθεται στο 
γραφείο κινήσεως και να κάνει τι; Δηλαδή μας λέτε ότι αν δεν υπήρχε ο κ.Στιβακτής, 
δεν θα λειτουργούσε ο Δήμος Βέροιας; 
 Δεν το λέει  ο υπάλληλος της Αγροτικής Τράπεζας, αλλά ο νόμος. Αυτοί οι 
οποίοι καταλήγουν στο συμπέρασμα για τα Μάρμαρα οι  ορκωτοί λογιστές, 
καταλήγουν στο συμπέρασμα με βάση το νόμο. Κατά συνέπεια δεν μπορείτε να μας 
λέτε ότι ένας υπάλληλος έχει μία άποψη. Η άποψή του στηρίζεται στο νόμο. 
 Εμμένουμε στη θέση που διατυπώσαμε και τις προηγούμενες χρονιές. 
 Δήμαρχος :Όταν μεθαύριο θα ανεβείτε στη διοίκηση, να απολύσετε τόσους 
όσους χρειάζεται για να είναι ισοσκελισμένοι οι ισολογισμοί. 

Πρόεδρος: Ποιοι εγκρίνουν τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων 
έτους 2000 της επιχ/σης; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. 
Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Α. Ταραλάς, Ε. Κουκουρδής.  
 Πρόεδρος: Ποιοι καταψηφίζουν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Β. Γιαννουλάκης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-11-2002 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων έτους 2000 της δημοτικής 
επιχείρησης «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήρια» Δήμου Βέροιας. 
3.- Το από 2-9-2002 πιστοποιητικό έκθεσης διαχειριστικού ελέγχου των ελεγκτών της 
επιχείρησης. 
4.- Την με αριθ. 1/2001 απόφαση του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω δημοτικής 
επιχείρησης με την οποία εγκρίθηκαν η έκθεση πεπραγμένων και ο ισολογισμός της 
επιχείρησης έτους 2000. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 282 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 



 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία  

 
 Εγκρίνει τον ισολογισμό, την κατάσταση αποτελεσμάτων, τον απολογισμό 
εσόδων-εξόδων και την έκθεση πεπραγμένων χρήσης 2000 της Δημοτικής 
Επιχείρησης «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήρια» Δήμου Βέροιας ο 
οποίος εμφανίζει σύνολο ενεργητικού δρχ. 92.925.417 και σύνολο παθητικού δρχ. 
113.370.158 και καθαρό αποτέλεσμα σε νέο (ζημίες χρήσεως) 20.444.741 δρχ. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   629 / 2002 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ. Ασλάνογλου Ι.  Ακριβόπουλος 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Κόλβατζης   
 Ε. Λελεκάκης   

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Λ. Τάκης   
 Σ. Γεωργιάδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ι. Τριανταφυλλίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-12-2002 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΥΡΟΥΖΙΔΗΣ 
  
 


